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PREDMET: ZASTUPNIČKA INICIJATIVA

Poštovani, 
na osnovu članova 106. i 213. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo („Službene novine Kantona
Sarajevo - Drugi novi prečišćeni tekst br.: 41/12, 15/13, 47/13,  47/15 i 48/16 ) upućujem zastupničku
inicijativu Vladi Kantona Sarajevo. 

INICIJATIVA:

 Da Vlada Kantona Sarajevo rebalansom budžeta za 2021. i nacrtom budžetom za 2022 godinu
predvidi  i  obezbijedi  sredstva za  finansiranje  studija  u  akademskoj  2021/2022 godini  koji
realiziraju samofinansirajući redovni studenti Univerziteta u Sarajevu a koji su položili sve
ispite iz prethodne školske godine prosjekom većim od 8.0.

POJAŠNJENJE

Na jednoj od prošlih sjednica skupština Kantona Sarajevo politička volja ovoga sastava skupštine i
mišljenje većine pojedinaca, koje su u medijima iznosili prije same skupštine, išlo je ka tome da se
nacrt zakona o Visokom obrazovanju, bez mogućnosti javne tasprave o njemu, odbaci. Stoga je Vlada
odlučila da povuče ovaj nacrt  što je bio mudar potez jer je javnost  u proteklim sedmicama imala
prilike da se, i protiv želje pojedinaca, upoznaje sa detaljima samoga teksta, ali i da uvidi benefite
njegovog usvajanja  ali  i  posljedice  njegovoga  neusvajanja.  Jednu,  jako  bitnu,  ako  ne  i  najbitniju
posljedicu ovoga akta upravo trpe studenti koji su u ovim teškim uvjetima uspjeli da polažu svoje
ispite sa najboljim prosjekom. Upravo oni su pripremili peticiju u kojoj jasno navode: „S obzirom da
na posljednjoj  sjednici  Skupštine  KS,  Nacrt  zakona o  visokom obrazivanju nije  zaživio,  a  bio  je
rješenje naših problema i posljedice prošlogodišnje odluke o bezuslovnom prenosu, ugrožavaju nas i
ove  godine.  Na  osnovu  trenutnog  Zakona  o  visokom  obrazovanju,  koji  je  preciziran  Statutom
Univerziteta u Sarajevu, student gubi javno finansirano mjesto ukoliko dva puta obnovi ISTU godinu
u ciklusu studija. Budući da su prethodne godine svi studenti bezuslovno prešli u narednu godinu, ove
godine će student tek prvi put obnoviti svoju godinu. Time efektivno se neće osloboditi skoro NITI
JEDNO budžetsko mjesto. Zahtijevamo od Skupštine KS, te Vlade KS da pronađu sistemsko rješenje
za naš problem.“ 

S poštovanjem, Sarajevo 09/08/2021
     

prof. dr. Damir Marjanović
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